
Informacja o Uniwersytecie Kazimierza Wielkiego w Bydgoszczy w tekście łatwym do 

czytania i zrozumienia 

 

Uniwersytet Kazimierza Wielkiego w Bydgoszczy jest polską uczelnią wyższą. Uczy 

studentów i prowadzi badania naukowe. Uniwersytet współpracuje z wieloma instytucjami, 

organizacjami i firmami.  

Główny budynek UKW znajduje się przy ul. J. K. Chodkiewicza 30. Uczelnia mieści się 

również w kilkunastu innych budynkach. Studenci mogą mieszkać w akademikach. 

Z uczelnią możesz skontaktować się na kilka sposobów: 

• zadzwonić na numer: 52 34 19 100, 

• wysłać mejla na adres kancelaria@ukw.edu.pl, 

• napisać list i wysłać na adres: 

Uniwersytet Kazimierza Wielkiego w Bydgoszczy 

ul. J.K. Chodkiewicza 30 

85-064 Bydgoszcz. 
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